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SĒDES PROTOKOLS 
Tukumā 

2024. gada 6. jūnijā         SK/24/4 

Tukuma novada domes Sporta komisijas (turpmāk – Komisija) sēde sasaukta 2024. gada 

6. jūnijā plkst. 09.00, Talsu ielā 4, Tukumā. 

Sēdi plkst. 09.00 atklāj Komisijas priekšsēdētājs Sandis Čilipāns. 

Sēdi protokolē Tukuma novada pašvaldības Lietvedības un IT nodaļas lietvedības sekretāre 

Baiba Āboliņa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts, kas pievienots sēdes materiāliem dokumentu vadības 

sistēmā “Lietvaris”. 

Sēdē piedalās Komisijas locekļi: Aivo Bučiņš, Kristaps Gotfrīds, Jānis Eisaks, Uldis Ersts, 

Sergejs Kovaļovs, Juris Kožeurovs, Varis Krūmiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Modris Liepiņš, 

Haralds Lučkovskis, Ainārs Plezers, Laura Stūrīte, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps. 

Sēdē nepiedalās Komisijas locekļi: Ilvars Auseklis, Reinis Duksītis, Inga Priede, Lauris 

Strautmanis, Andis Švāns, Normunds Šērs, Kaspars Valdmanis. 

Darba kārtībā: 

1. Par noteikumu “Par finansējuma piešķiršanu sportistiem un sporta pasākumu 

organizēšanai Tukuma novadā” pārskatīšanu. 

2. Dažādi jautājumi. 

Sandis Čilipāns informē, ka tiek mainīta Komisijas sēdes darba kārtības secība.  

1. § 

Dažādi jautājumi 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Aivo Bučiņš, Kristaps Gotfrīds, Jānis Eisaks, Uldis Ersts, Sergejs Kovaļovs, 

Juris Kožeurovs, Varis Krūmiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Modris Liepiņš, Haralds Lučkovskis, 

Ainārs Plezers, Laura Stūrīte, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps. 

Sandis Čilipāns informē, ka saņemts e-pasts no Tukuma novada Multifunkcionālā jaunatnes 

iniciatīvu centra, kurš pārsūtījis Tukumā dzīvojoša jaunieša lūgumu finansiāli atbalstīt viņa dalību 

sacensībās “1. Pasaules Čempionāts Karpu makšķerēšanā Jauniešiem”. 

Komisija diskutē par čempionāta organizatoru, norāda, ka nav saņemts iesniegums no 

jaunieša. Rosina sazināties ar minēto jaunieti un lūgt iesniegt oficiālu iesniegumu, tad arī Komisija 

to izskatīs. 
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Sandis Čilipāns informē, ka saņemts iesniegums no Latvijas Powerliftinga Federācijas ar 

lūgumu finansiāli atbalstīt Ēriku Kanbergu dalībai čempionātā “European Championship 2024 

Equipped and Classic Bench Press for Open/Masters/Junior/Subjunior in Istanbul, Türkiye” 

Turcijā no 2024. gada 5. līdz 11. augustam un lūgts 280 euro atbalsts viesnīcas izmaksu segšanai.  

Juris Kožeurovs vērš uzmanību, ka, ja federācija rosina atbalstīt, tad parasti Komisija, 

iespēju robežās, to ir akceptējusi.  

Sandis Čilipāns rosina balsot par atbalstu Ērikam Kanbergam dalībai čempionātā. 

Atklāti balsojot, ar 15 (piecpadsmit) balsīm par (Aivo Bučiņš, Kristaps Gotfrīds, Jānis 

Eisaks, Uldis Ersts, Sergejs Kovaļovs, Juris Kožeurovs, Varis Krūmiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, 

Modris Liepiņš, Haralds Lučkovskis, Ainārs Plezers, Laura Stūrīte, Mārtiņš Tīss, Normunds 

Velps, Sandis Čilipāns), pret – nav, atturas – nav, 

Komisija nolemj:  

virzīt Finanšu komitejai ierosinājumu par 280 euro piešķiršanu Ērikam Kanbergam dalībai 

čempoinātā “European Championship 2024 Equipped and Classic Bench Press for 

Open/Masters/Junior/Subjunior in Istanbul, Türkiye”. 

2. § 

Par noteikumu “Par finansējuma piešķiršanu sportistiem un sporta pasākumu 

organizēšanai Tukuma novadā” pārskatīšanu 

ZIŅO: Sandis Čilipāns.  

IZSAKĀS: Aivo Bučiņš, Kristaps Gotfrīds, Jānis Eisaks, Uldis Ersts, Sergejs Kovaļovs, 

Juris Kožeurovs, Varis Krūmiņš, Dace Liepiņa-Zusāne, Modris Liepiņš, Haralds Lučkovskis, 

Ainārs Plezers, Laura Stūrīte, Mārtiņš Tīss, Normunds Velps. 

Sandis Čilipāns informē, ka pēdējā sēdē Komisija iesāka pārskatīt noteikumu “Par 

finansējuma piešķiršanu sportistiem un sporta pasākumu organizēšanai Tukuma novadā” vairākus 

punktus. Ir saņemti daži ierosinājumi un šodien turpinās pārskatīt noteikumus. 

Komisijas locekļi diskutē par Komisijas ierosinājumiem papildināt 7. punktu un kritērijiem. 

Sandis Čilipāns vērš uzmanību uz 11. punktā noteiktajām summām, vai tās mainīt. 

Komisijas locekļi diskutējot nonāk pie slēdziena, ka šīs summas būtu saglabājamas kā 

atskaites punkts maksimālajai piešķiramajai summai. 

Sandis Čilipāns rosina papildināt 7. punktu, nosakot komandu rangu. 

Komisija locekļi diskutē par ranžēšanu, iebilst pret komandu sadalījumu līmeņos. 

Juris Kožeurovs aicina Komisijas locekļus iepazīties ar papildinājumiem, iesūtīt savus 

priekšlikumus un nākamajā Komisijas sēdē turpināt pārskatīt ierosinājumus, lai septembrī 

noteikumus varētu pieņemt jaunā redakcijā. 

Sēdi slēdz plkst. 10.20. 

Komisijas priekšsēdētājs  (personiskais paraksts)  S. Čilipāns 

Protokolists    (personiskais paraksts)  B. Āboliņa 


